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Huvudanmälan
5000-K1401507-20

Anmälningsuppgifter

Anmälningsdatum: 2020-11-14 21:44 Enhet: 531350IG7, BF-IGV 7 LPO Rinkeby
Anmälningssätt: Polisanställd i tjänst Anmälningsansvarig:  Ahlberg, Anna

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Rattfylleri
Variant: Narkotika
Brottsform: Fullbordat
Rubricering: Rattfylleri

Spånga Kyrkväg, Spånga

Fr.o.m Lördag 2020-11-14 20:55 t.o.m Lördag 2020-11-14 21:05 

Misstänkta personer:
Hussein, Fahd Ali

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Hot mot tjänsteman
Variant: Myndighetsutövning
Brottsform: Fullbordat
Rubricering: Hot mot tjänsteman

Spånga Kyrkväg, Spånga

Fr.o.m Lördag 2020-11-14 20:55 t.o.m Lördag 2020-11-14 21:05 

Misstänkta personer:
Hussein, Fahd Ali

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:
Younes Bahram, Alan Målsägande

Brott/Händelse
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Brott/Benämning: Förgripelse mot tjänsteman
Variant: Myndighetsutövning
Brottsform: Fullbordat
Rubricering: Förgripelse mot tjänsteman

Spånga Kyrkväg, Spånga

Fr.o.m Lördag 2020-11-14 20:55 t.o.m Lördag 2020-11-14 21:05 

Misstänkta personer:
Hussein, Fahd Ali

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:
Fredriksson, Sebastian Målsägande

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Våldsamt motstånd
Variant: Myndighetsutövning
Brottsform: Fullbordat
Rubricering: Våldsamt motstånd

Spånga Kyrkväg, Spånga

Fr.o.m Lördag 2020-11-14 20:55 t.o.m Lördag 2020-11-14 21:05 

Misstänkta personer:
Hussein, Fahd Ali

Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Brott/Händelse

Brott/Benämning: Ringa narkotikabrott
Variant: Brukar (6 p)
Brottsform: Fullbordat
Rubricering: Ringa narkotikabrott

Spånga Kyrkväg, Spånga

Fr.o.m Lördag 2020-11-14 20:55 t.o.m Lördag 2020-11-14 21:05 

Misstänkta personer:
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Hussein, Fahd Ali
Medverkansform: Gärningsman

Övriga aktörer:

Fritext

INLEDNING
RB 33-9120 samt Rb 33-1410 befinner sig i Tensta med anledning av oroligheter när fordonsstopp på
personbil med personlig registreringsskylt FAHD genomförs på Spånga Kyrkväg i höjd med ST1
Krällingegränd. Vid fordonskontrollen uppstår misstanke om flertalet brott.

BROTT
RATTFYLLERI UNDER PÅVERKAN AV NARKOTIKA genom att Fahd 2020-11-14 kl 21:00 ha
framfört PB FAHD under påverkan av narkotika på Krällingegränd 15 i Spånga.

NARKOTIKABROTT GENOM EGET BRUK genom att Fahd på okänd plats inom Sveriges gränser
och i närtid med 2020-11-14 ha brukat narkotika. 

FÖRGRIPELSE MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 uppsåtligen gjort ett fysiskt utfall
mot en polis i samband med ett polisingripande i syfte att förhindra eller försvåra ingripandet på
Krällingegränd 15 i Spånga.

HOT MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 sagt "Jag kommer kunna ta reda på vem du är
och din familj kommer sova gott" vilket har skapat allvarlig fruktan hos målsäganden på Krällingegränd
15 i Spånga.

VÅLDSAMT MOTSTÅND genom att Fahd 2020-11-14 ha satt sig fysiskt till motvärn i samband med
polisingripandet på Krällingegränd 15 i Spånga.

HÄNDELSE
Polispatrull genomför ett fordonsstopp av aktuellt fordon. Fahd är förare. Han uppvisar tecken på
narkotikapåverkan.
När ena polisen samtalar med Fahd på förarsidan filmar han det hela samtidigt som han uppvisar ett
mycket aggressivt beteende. Därefter stöter han sin mobiltelefon mot kollegan i syfte att försvåra
ingripandet.
När patrullen skall ta ut föraren sätter han sig till motvärn genom hela ingripandet. Han spänner sina
armar och ben och vägrar åtlyda polisernas befallningar. 
När han sedan sätta i polisbilen uttalar han hot till en av poliserna.
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Fahd medtas till Polisstationen i Solna för kroppsbesiktning och förhör.

TECKEN PÅ NARKOTIKAPÅVERKAN
- Aggressivt beteende 
- Rödsprängda uppspärrade samtal
- Oförmögen att föra ett enkelt samtal

FORDON
Registeringsskylt: FAHD (CCS12P)
Land Rover, Vit

TVÅNGSMEDEL
Kroppsbesiktning av misstänkt Fahd efter beslut av Pa Bjuhr.

Fordon

Registreringsnummer: CCS12P
Personlig skylt: FAHD
Chassinummer/Ramnummer/Tillverkningsnummer: SALWA2BY2LA899098
Fordonsslag: Personbil
Fabrikat/modell: Land rover
Färg: Vit
Nationalitet: Sverige
Fordonsår: 2019
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PM
PM

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Region Stockholm, BF-IGV 5 LPO Solna
Diarienr

5000-K1401507-20
Uppgiftslämnare

Ahlberg, Anna
Datum

2020-11-14
Tid

22:17
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anna Ahlberg

Uppgiften avser

Uppgift

Jag ingick i patrull 33-9120 aktuell kväll. Vi befann oss i Tensta med anledning av 
social oro. 

Jag och kollegan stoppar ett fordon som har varit aktuell i den sociala oron. 

Förare av fordonet var Fahd Hussein. Han uppvisar från första stund en mycket aggressiv 
attityd mot patrullen genom att ha ett agiterat uppträdande. Fahd filmar oss med sin 
mobiltelefon. Jag upplever tydligt att han filmar i syfte att skrämma patrullen snarare än att 
dokumentera själva ingripandet.

Jag står på sidan av det stoppade fordonet intill personen som sitter i passagerarsätet i 
framsätet. Min kollega står intill föraren på andra sidan av bilen. Jag kan se genom fordonet 
hur Fahd filmar och sedan stöter med sin hand mot kollegan vilket kollegan reagerar på som 
att han har blivit angripen av föraren. Jag tar mig därför runt fordonet för att undsätta min 
kollega. Kollegan har backat ifrån förardörren där Fahd sitter. Jag uppfattar det som att han 
på något sätt har blivit angripen. 

En annan kollega som har tagit sig till platsen tar sig fram till föraren och tillsammans med 
honom försöker vi få ut föraren från bilen. Han vägrar att öppna dörren men till slut lyckas vi 
få upp dörren och kan ta ut föraren.

Föraren sätter sig under hela ingripandet till motstånd genom att inte åtlyda våra befallningar 
om att lägga sig ned på marken samt sträcka ut sina armar.
När vi har fått ned honom på marken fortsätter han spänna sina armar och ben för att 
förhindra oss i vår tjänsteutövning. 

Till slut lyckas vi få kontroll över honom och han sätts därefter in i en av polisbilarna. Där 
skall han sedan ha hotat en av kollegorna. 

I tjänsten, Polisassistent Ahlberg
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PM Signerad av

Signerad datum

Enhet

Region Stockholm, BF-IGV 8 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Uppgiftslämnare

Hernandez, Jonathan
Datum

2020-11-14
Tid

23:49
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Jonathan Hernandez

Uppgiften avser

Iakttagelser kring händelsen.
Uppgift

Valfrid tillika 33-2410 kör mot Spånga Kyrkoväg efter utlarmning av ett vitt fordon Land 
Rover som lämnat hastigt i anslutning till ett våldsamt upplopp i Tensta. Av 
radiokommunikationen var det underförstått att fordonet som larmades hade någon koppling 
till det våldsamma upploppet i Tensta. 
I samband med att patrull 33-2410 anlände till plats (Spånga Kyrkoväg) har undertecknad 
uppmärksammat kollegan Pa Fredriksson stå vid förardörren till den vitta Land Rover. 
Undertecknad uppmärksammade att förare gjorde en hastig rörelse med ena handen, genom 
fönsterrutan riktad mot Pa Fredriksson. Pa Fredriksson har därefter viftat bort handen och 
handgemäng uppkommit mellan förare tillika misstänkt och Pa Fredriksson. 

Det är undertecknads uppfattning att misstänkt vägrade kliva ur bilen och gjorde verbalt samt 
fysiskt motstånd. Undertecknad har skyndat sig till passagerardörren, öppnat dörren och 
hjälpt till att få föraren ur bilen. 
Det sistnämnda gjorde undertecknad genom att verbalt be misstänkt att kliva ur bilen. 
Händelsen gick snabbt och misstänkt var ur bilen innan undertecknad hann applicera något 
proportionerlig fysiskt våld.
  

// Pa Hernandez  
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PM Signerad av

Signerad datum

Enhet

Region Stockholm, BF-IGV 3 LPO Solna
Diarienr

5000-K1401507-20
Uppgiftslämnare

Fredriksson, Sebastian
Datum

2020-11-14
Tid

22:05
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Sebastian Fredriksson

Uppgiften avser

Ingripande på plats
Uppgift
Jag ingick i patrull 33-9120 tillsammans med kollegan Ahlberg. Vi åkte till Tensta med 
anledning av att det var oroligt i området.
På vägen fram får vi veta att en vit bil av märket Range Rover körde längs Spånga Kyrkväg 
och den var av intresse för kontroll. I samma stund såg jag fordonet när jag svängde in på 
Spånga Kyrkväg från Hjulstavägen. Jag stoppade bilen för att kontrollera den. 

Jag såg att det var två personer i bilen och båda satt i framsätet. Jag ställde mig utanför 
förarplats för att prata med föraren som sedermera identifierades som Fahd Hussein. Han var 
omedelbart verbalt aggressiv och ifrågasatte vårt ingripande och var frågande till varför vi 
kontrollerade honom. Han tog fram sin mobil och höll den i sin hand och riktade den mot mig, 
jag uppfattade det som att han filmade mig. Hans lampa var tänd på mobiltelefonen vilket jag 
uppfattade som störande då den lyste i mitt ansikte och han höll den nära mig. Han ville inte 
svara på frågor jag ställde, exempelvis vart de varit innan de blev stoppade av oss. Jag 
uppfattade det som att Fahd ville filma ingripandet i syfte att skrämmas och att visa att han 
kommer ha våra ansikten på film. Det var tydligt att han ville filma mitt ansikte då han höll sin 
mobilkamera nära mitt ansikte. 

Jag stod utanför förardörren och lyste på honom med min ficklampa för att kunna se hans 
ögon som var uppspärrade och rödsprängda. Fahd blev väldigt arg av detta och ifrågasatte 
varför jag lyste på honom. Han slog ut med sin hand som han höll mobilen i i riktning mot 
mig. Hans hand eller mobilen i handen träffade då min hand som jag höll min ficklampa i vid 
mitt ansikte vilket jag uppfattade som ett fysiskt utfall mot mig och att han försökte slå min 
ficklampa ur min hand. Jag ryckte därför mobilen ur handen på honom. Han försökte fysiskt 
hålla kvar den i sin hand och det blev en kort dragkamp. Därefter fick jag hjälp av flera 
kollegor som drog ut Fahd ur bilen och lade ner honom på marken. Jag tog därefter ett benlås 
på Fahd där jag kände hur han spände sina ben. Han belades därefter med handfängsel. 

Mina iakttagelser
Pa Sebastian Fredriksson 
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PM
PM av PA Bahram

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Region Stockholm, BF-IGV 1 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Uppgiftslämnare

Younes Bahram, Alan
Datum

2020-11-14
Tid

23:10
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Alan Younes Bahram

Uppgiften avser

Uppgift
Undertecknad tjänstgjorde i RB 33-2410 med PA Hernandez

Patrullen i 33-2410 biträder ett fordonsstopp på  Spånga kyrkväg i höjd med ST1 
bensinstation som RB 33-9120 har. Undertecknad hörde tidigare under insatsen i Tensta att en 
vit Landrover dragit från ett ingripande i Spånga By. När vi landar observerar både 
undertecknad samt PA Hernandez att föraren i PB CCS12P(Personligt skylt FAHD, vit 
landrover) stöter sin mobiltelefon mot PA Fredriksson. Undertecknad hoppar ut från RB 
33-2410 och ser att föraren, som senare identifieras som Fahd viftar med mobiltelefonen mot 
PA Fredriksson och att PA Fredriksson parerar bort Fahds hand.

Undertecknad kommer fram och försöker öppna upp dörren till föraren Fahd men märker 
snabbt att den är låst. Fahd fortsätter att försvåra ingripandet genom att vara verbalt aggressiv 
och låser inte upp förardörren när patrullerna säger åt honom att göra det. Undertecknad vill 
snabbt ta kontroll på Fahd med anledning av händelsen som sker i Spånga By där flertalet 
personer gjort sig skyldiga till brott mot polispatruller och att en vit landrover lämnat platsen 
hastigt. Undertecknad trycker sig in i fordonet genom rutan och håller ett grepp om Fahds tröja 
och trycker ut hans vänstra arm för att hålla kontroll medan Fahd själv låser upp förardörren 
inifrån. 

När Fahd låser upp dörren backar undertecknad bak och observerar att Fahd fortfarande inte 
kliver ut. Undertecknad hoppar in på förarplatsen och låser upp bilbältet som Fahd har på sig 
och tar då ett grepp runt Fahds huvud medan anslutade poliskollegor tar varsin arm och man 
ska ta ut honom ur fordonet. Undertecknad känner då att Fahd gör kraftigt motstånd med sin 
kropp och sätter sig till motvärn varpå undertecknad får ta i för att få ut honom och sedan göra 
en nedläggning. Nere på marken fortsätter Fahd göra motstånd och vägrar ta ut sina armar som 
han har mot kroppen varpå undertecknad får skrika högt att Fahd ska ta ut sina armar för att 
man ska kunna belägga honom med handfängsel.

Undertecknad samt PA Fredriksson leder sedan bort Fahd med skuldergrepp på varsin arm 
mot RB 33-2410 för att sätta honom i bussen. Då Fahd fortsätter att vara verbalt aggressiv och 
fräser, bestämde sig undertecknad att Fahd ska ligga på sidoläge på golvet inne på bussen. 
Inne i bussen börjar då Fahd att fråga undertecknad vad han heter och att han ska visa upp sin 
bricka. Detta gör han flertalet gånger varpå undertecknad säger att han inte behöver veta det. 
Fahd säger då till undertecknad att det är lugnt, han kommer att ta reda på vad undertecknad 
heter genom sina kontakter och att undertecknads familj ska sova gott (eller inte sova gott). 
Undertecknad tog detta som ett direkt hot mot tjänsteman och ropade på PA Hernandez för att 
lämna Fahd med en annan PA medan undertecknad går till platschefen för att rapportera vad 

11



Fahd precis har sagt.

i tjänsten PA Bahram p5183.

PM av PA Bahram, PM, 2020-11-14 23:10   diarienr: 5000-K1401507-20 12



PM
Kontakt med försvarare film

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Uppgiftslämnare

Valencia, Fernando Cisternas
Datum

2022-08-01
Tid

08:44
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Fernando Cisternas Valencia

Uppgiften avser

Uppgift
Undertecknad har vid minst 3 tillfällen genom e-post nått ut till försvarare för att be om film 
som enligt honom funnits på händelse. Undertecknad har ej fått återkoppling om när filmen 
kommer att ges eller vad den innehåller. Försvaren önskade i samband med att informationen 
om filmen gavs att tre personer skulle höras som vittnen. Detta har gjorts utan hinder. 

Avslutningsvis har försvaren haft kontakt med undertecknad via e-post avseende ovanstående 
vittnen utan att återkoppla om filmen. Min bedömning är att från polisens sida har man gjort 
vad som begärts för att utreda ärendet och inlämnad information på ett objektivt sätt. 

I tjänsten
Pa. F Valencia
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Förhör
Förhör med polis MÄ

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredningsjour 14 PO Sthlm Nord
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Okänd
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Inledande MÄ förhör 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Kristoffer Henning
Förhörsdatum

2020-11-14
Förhör påbörjat

22:59
Förhör avslutat

23:07
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor och anteckning skrivs i kursivsstil
Fri berättelse
Jag har en kille i vår buss och han ligger då på sidan med ansiktet in i bussen. 
Han säger att han vill sätta sig på sätet jag säger till honom att om lugnar ner sig så får han 
sitta upp.  Jag säger att om du bara är lugn en minut så får du sätta dig upp
Då håller han på att hetsa att de ska ha gått 1 minut men det var efter några sekunder.
Han hetsar och säger att han vill ha mitt namn nu på en gång. Jag säger till honom att han inte 
behöver mitt namn just nu utan att vi tar det senare när han lugnat ner sig.
 Han hetsar om att han vill ha mitt namn och bricka håller på 6-7 gånger. 
Tillslut sa han det är lugnt och att han kommer ta reda på vad jag heter via sina kontakter och 
då kommer min familj inte sova gott eller din familj kommer sova gott.  Något av dem jag 
hörde att han kommer ta reda på mitt namn och att min familj ska sova gott . Jag tar det som 
ett hot. Då ropade jag på min andra kollega att han får byta av mig eftersom jag inte kunde stå 
där med honom.
Den här killen var verbalt aggressiv under hela ingripandet. 

 Hur kändes det när han sa så?
Jag blev upprörd och tog det som ett direkt hot mot mig och min familj. Jag kände ett obehag 
när han säger så, även nu 2 h senare så känns det obehagligt. 

 Skulle du känna igen den här personen om du ser honom igen?
Jag skulle känna igen honom idag.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Fredriksson, Sebastian
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Förgripelse mot tjänsteman

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Fredrik Kärrholm
Förhörsdatum

2020-12-29
Förhör påbörjat

16:00
Förhör avslutat

16:30
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

FK

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Polisassistent Sebastian Fredriksson berättar att han arbetade ett nattpass i patrull med 
polisassistent Anna Ahlberg. Patrullen beordras av regionledningscentralen till Tensta med 
anledning av en kollega larmat om underläge. 

När de körde mot Tensta meddelades via radion att samtliga patruller skulle hålla utkik efter 
en viss personbil för stopp och kontroll. Fredriksson och Ahlberg såg denna bil och stannade 
den. Fredriksson approcherade föraren och Ahlberg personen som satt i främre 
passagerarsätet. Föraren skulle senare bli identifierad som Fahd Ali Hussein.  

Fredriksson bad Hussein att veva ner rutan, stänga av motorn och uppvisa körkort. Hussein 
gjorde detta utan att trilskas. Hussein blev dock plötsligt mycket upprörd och ifrågasatte med 
en aggressiv ton ingripandet. Fredriksson försökte förklara till Hussein varför han stannats. 
Samtidigt tog Hussein upp sin mobiltelefon och började filma Fredriksson genom det öppna 
bildörrsfönstret. 

Fredriksson fattade misstanke om narkotikapåverkan efter en samlad bedömning av Husseins 
uppträdande. Fredriksson tog därför fram sin ficklampa för att kunna se Husseins ansikte 
ordentligt. Hussein fortsatte att filma med mobiltelefonen, med påslagen belysning, vilket 
distraherade Fredriksson. När Hussein tryckte upptelefonen mot Fredriksson på ett sätt som 
nuddade honom, uppfattade Fredriksson att han hindrades i sin myndighetsutövning, varvid 
han beslöt att frånta Hussein dennes mobiltelefon.

Fredriksson fattade tag om mobiltelefon och beordrade Hussein att släppa den. Hussein 
hörsammade inte ordern och höll kvar i telefonen. Det uppstod en dragkamp som varade i 
några sekunder och Fredriksson fick använda mycket kraft för att få loss telefonen.

När Fredriksson fick loss mobiltelefon från Hussein, som alltjämt satt kvar i förarsätet, 
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backade Fredriksson bakåt några steg. Därefter tvingade kollegorna ut honom ur bilen och 
lade ner honom på marken.

 Nedan följer förhörsledarens frågor i kursivt och Fredrikssons svar i rak stil.

 Minns du vilka kollegor det var som tog ut Hussein ur bilen?
Nej, det minns jag inte det. 

 Minns du om Hussein gjorde något motstånd när de tog ut honom ur bilen? 
Jag deltog inte själv i att lyfta ut honom ur bilen, så jag vet inte om han spände sig eller 
krängde. Det var flera kollegor och det hela gick fort. Men när han hamnade på marken, med 
magen ner, hjälpte jag till och gjorde ett benlås. Han spände benen och försökte föra benen 
bakåt. Jag upplevde att han försökte komma ur greppet. 

 Hur agerade Hussein gentemot dina kollegor, när de försökte hålla fast honom?
Det vet jag inte. Jag hade fullt fokus på hans ben. 

 Hörde du om han sa någonting till någon?
Nej, det minns jag inte.

 Du hörde inte att han uttalade något hot?
Nej, men Alan sa i efterhand att han blivit hotad i bussen.

Åkte du med i bussen i vilken han medtogs till polisstationen? 
Nej. 

 Gjorde han något motstånd när han fördes till bussen?
Nej, det minns jag inte. 

 Genomläst och godkänt.

Förhör med Fredriksson, Sebastian; 2020-12-29 16:00   diarienr: 5000-K1401507-20 16



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Younes Bahram, Alan
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Hot mot tjänsteman, förgripelse mot tjänsteman och våldsamt motstånd, i Spånga den
14 november 2020.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Fredrik Kärrholm
Förhörsdatum

2021-01-08
Förhör påbörjat

10:03
Förhör avslutat

10:45
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

FK

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Alan Bahram berättar att han och polisassistent Jonathan Henrandez biträdde en annan 
patrulls fordonsstopp på Spånga kyrkväg i höjd med ST1 bensinstation, den 14 november 
2020. När de anlände till platsen såg Bahram polisassistent Fredriksson stå framåtlutad mot 
fönstret till förardörren och konverserade med föraren, som senare identifieras som Fahd. 
Bahram klev ur polisbilen och såg att Fredriksson använde sin mobiltelefon som lampa för att 
lysa på Fahd. Bahram såg att Fahd med sin hand försökte stöta bort Fredrikssons mobiltelefon 
och Fredriksson parerade i sin tur bort Fahd hand.

Alan Bahram berättar att han och polisassistent Jonathan Henrandez biträdde en annan 
patrulls fordonsstopp på Spånga kyrkväg i höjd med ST1 bensinstation, den 14 november 
2020. När de anlände till platsen såg Bahram polisassistent Fredriksson stå framåtlutad mot 
fönstret till förardörren och konverserade med föraren, som senare identifieras som Fahd. 
Bahram klev ur polisbilen och såg att Fredriksson höll i en ficklampa som han lyste på Fahd 
och Fahd slog då bort PA Fredrikssons hand. Fahd tog fram sin mobiltelefon och stötte till 
den mot PA Fredrikssons bröst.

Bahram gick fram till bilen och Fredriksson backade samtidigt bort från den. Bahram försökte 
öppna dörren men märke att den var låst. Bahram sa åt Fahd att låsa upp dörren, men Fahd 
vägrade göra detta. Fahd ifrågsatte patrullens ingripande med ett mycket argt tonläge. Mot 
bakgrund av pågående oroligheter i Spånga By är Bahram angelägen om att snabbt få kontroll 
i situationen. I Spånga By hade ett flertalet personer angripit polispatruller och en vit 
Landrover hade uppgetts lämna platsen hastigt. Fahd satt i en vit Landrover och Bahram 
antog att det kunde vara den som hade koppling till oroligheterna i Spånga By.

Bahram bedömde att Fahd inte frivilligt skulle lämna bilen, då han ignorerade uppmaningarna 
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om detta och uppträdde aggressivt. Bahram tog tag i Fahds tröja och hans vänsterarm, och i 
detta läge öppnade Fahd bildörren. Bahram backade först bakåt men Fahd klev inte ur bilen. 
Då lutade sig Bahram in i bilen, knäppte upp Fahds säkerhetsbälte, tog ett grepp runt hans 
huvud medan Jonathan Henrandez tog tag i varsin arm. Därefter drog de med en gemensam 
ansträngning ut Fahd ur bilen. Fahd satte sig till motvärn genom att spänna kroppen. Han 
viftade inte med armarna eller ben, men han spände sig och gjorde sig tung. 

Bahram fick ta i med full kraft för att få ut honom ur bilen och ner på marken. När Fahd låg 
på marken fortsatta han göra fysiskt motstånd. Han spände sig med kroppen. Han hade 
armarna mot kroppen och Bahram skrek högt att Fahd skulle ta ut sina armar för att man 
skulle kunna belägga honom med handfängsel. Fahd gjorde inte detta. Bahram fick tvinga 
bak hans armar för att sätta på handfängsel. 

Bahram och polisassistent Fredriksson ledde sedan bort Fahd med skuldergrepp på varsin arm 
till en polisbuss. Då Fahd fortatte att vara verbalt aggressiv och fräste, bestämde sig Bahram 
för att Fahd av säkerhetsskäl skulle på sidoläge på golvet inne på bussen. I bussen frågade 
Fahd till Bahram vad han hette och bad honom visa sin bricka. Fahd frågade upprepade 
gånger, men Bahram sa att han inte behövde vet det där och då. Fahd sa till undertecknad, 
ungefär: "Det är lugnt, jag kommer att ta reda på vad du heter genom mina kontakter och att 
din familj ska sova gott" alternativt "inte sova gott". Bahram minns inte exakt vad Fahd sa. 
Oavsett vilket rådde det för Bahram inget tvivel om att det var menat som ett hot och sades 
för att skrämma honom. 

Bahram berättar att under de år han arbetat i området vet att hot uttalas förtäckt på just det här 
viset. Eftersom Bahram uppfattade det som direkt hot mot tjänsteman ropade han på 
polisassistent Hernandez för att han skulle överta kontrollen över Fahd, för att Bahram skulle 
kunna gå till platschefen för att rapportera hotet han mottagit från Fahd.

 Förhörsledarens frågor i kursiv stil. Målsägandens svar i rak stil.

 Hur var Fahd  tonläge och ansiktsuttryck när han uttalade det du uppfattade som ett förtäckt 
hot? 
Han talade lugnt och ganska tyst. Kanske ville han bara att jag skulle höra det. Jag uppfattade 
dock en klart hotfull ton och ordens innebörd i det läge som rådde, riktade mot en polisman, 
kan bara vara menat och kan likaså bara uppfattas som ett hot.

 Var det någon annan som hörd hotet? 
Nej, jag var själv i bussen.

 Har du några ersättningsanspråk? 
Jag begär 10 000 kr i ersättning för kränkning.

Genomläst och godkänt. 

Förhör med Younes Bahram, Alan; 2021-01-08 10:03   diarienr: 5000-K1401507-20 18



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Fredriksson, Sebastian
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Fordonsstopp vid Spånga Kyrkväg den 14 november 2020.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Johan Falk
Förhörsdatum

2021-02-24
Förhör påbörjat

10:35
Förhör avslutat

10:38
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

JF

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor skrivs i kursiv stil och målsägandes svar skrivs i rak stil.

Vill du yrka ersättningsanspråk?
Jag yrkar 5000kr.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

P633, 
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Ingripande den 2020-11-14, vit Land Rover

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Johan Falk
Förhörsdatum

2021-02-15
Förhör påbörjat

09:34
Förhör avslutat

09:52
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta fritt.
Det jag kommer ihåg är att det finns ett 50-tal individer i Tensta i Glömmingegränd som gett 
sig på polis. Och jag minns att det blir stökigt på plats, för att precisera platsen så är det 
Glömmingegränd riktning mot Spånga kyrka.

Det jag minns var att det var ett 50-tal personer som gick på kollegor som var på plats. Det 
jag minns från radio kommunikationen var att kollegorna på plats larmade.

Jag åkte tillsammans med min kollega Alan, vi var i närheten av deras position. Någon av 
poliserna larmade om en vit Land Rover som lämnade hastigt och hade varit inblandad i det 
våldsamma upploppet. Bilen lämnar riktning mot Spånga kyrkväg, och sedan vänster mot 
Hjulstavägen, och vi var på Hjulstavägen och vi åkte mot Spånga kyrkväg och frontade bilen 
för att stoppa den. På plats var det en Solna patrull som även hade för avsikt att stoppa bilen. 
En Solna kollega går fram till föraren, jag går fram till passageraren som sitter fram och min 
kollega Alan går i riktning mot föraren. Det jag minns är att föraren gör någon hastig rörelse 
genom fönstret mot polismannen från Solna. De sa något till varandra, jag tyckte att föraren 
var utåtagerande både verbalt och fysiskt, han gjorde något mot polismannens ansikte. 
Därefter är poliserna ganska snabba, både Alan och den andra att få ut föraren ur bilen. Jag 
minns att föraren motsätter sig det, både handgripligen fysiskt, och muntligen. Han krängde 
kraftigt med kroppen innan de fick ut honom ur bilen, men det gick ganska snabbt. De fick 
ner honom på backen och handfängslade honom. Därefter för de honom till vår polisbuss med 
Alan. Därefter började vi göra de initiala kontroller om vad det är som har hänt, vi ville 
kontrollera om och hur de är kopplade till upploppet som ägt rum. 

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Kaya, Sükrü
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Sv körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Iaktagelser

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Fernando Cisternas Valencia
Förhörsdatum

2022-05-04
Förhör påbörjat

09:29
Förhör avslutat

09:46
Förhörsplats

Rinkeby polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse
Kan du berätta vad du minns från händelsen med egna ord.

Det jag minns från händelsen  är att jag och min vän Adrian skulle åka och titta på en 
musikvideo. Detta var vid macken längs Hjulstavägen. Längs vägen till platsen träffade vi 
Fahd. Dom ville låna min bil till musikvideon. Jag och min vän Adrian var bara bara där i ca 
5-10 min. Jag minns att stämningen var mindre trygg när polisen. Polisen kom och allt blev 
inte som det var planerat. Jag vill inte umgås i dessa kretsar där polisen är så jag sa till Fahd att 
jag kommer att ta min bil och åka. Vi åkte från platsen och jag skulle svänga vänster vid 
rödljuset på Hjulstavägen. I bilen bakom mig satt Fahd. Det såg ut som att polisen nästan 
prejar honom . Jag ser även hur polisen går fram till förarsidan av bilen bakom där Fahd sitter. 
Jag hör inget utan ser hur dom diskuterar.  Jag blev upprörd över att jag tycker polisen stoppat 
Fahd på ett felaktigt sätt. Jag tycker man behandlade honom som om han hade begått ett brott. 
Det såg ut så från min synvinkel.

Som jag kände honom har han inget med kriminalitet att göra. Jag gör en U-sväng för att åka 
tillbaka till där vi var. St1 macken. Fahd satt med person som jag inte känner. Jag och Adrian 
vände bilen och ser att polisen tagit ut Fahd och lagt honom på marken med knät på hans hals. 
Jag minns inte hur polisen såg ut. Det var i alla fall en eller två poliser. Jag vill minnas att dom 
såg svenskar ut, relativt unga. Men svårt att säga. Fahd låg på magen och skrek ”släpp mig, 
släpp mig”. Man kunde höra hans smärta. Jag hade rutorna nere och hörde det från min bil. 
Man kunde se att polisen tog i. 

Sen såg jag hur man tog hans händer bak på ryggen, men minns inte om det fanns handbojor. 
Jag stannade och försökte prata med polisen. Jag berättade att dom ville låna bilar till deras 
musikvideo. Det var den enda anledningen vi var där. Jag vet inte vilka som var med i 
musikvideon men jag minns att polisen var jätteupprörd. Jag parkerade bilen vid macken och 
kort därefter kom Fahds pappa dit. Fahds mamma hade nyligen gått bort så pappan hade 
mycket smärta och var rädd om sin son. Man kunde se att pappan var stressad över sin son och 
att han skulle kunna skadas. Han såg sin son ligga på marken och det blev jättekänslosamt för 
honom. Jag lugnande ner pappan och försökte prata lugnt med honom. Att detta var ett 
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misstag. Han frågade mig om varför polisen tagit hans son. Jag kunde inte svara eftersom jag 
själv inte vetat vad som hänt.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Kaya, Sükrü; 2022-05-04 09:29   diarienr: 5000-K1401507-20 22



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Barghouth Wollter, Adrian
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Dataslagning, kontrollfrågor
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Iaktagelser

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Fernando Cisternas Valencia
Förhörsdatum

2022-05-16
Förhör påbörjat

16:04
Förhör avslutat

16:12
Förhörsplats

Telefon
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse
Jag minns att vi åkte två bilar. Jag och Sukru åkte ena bilen. Jag satt i passagerarsäte fram i 
Sukrus bil. I den andra bilen körde Fahd. När vi åkte förbi st1 kom en polisbil fram fahd. Jag 
märkte att nått hände och kollade bak. Jag sitter i bilen framför men jag ser hur polisen går 
fram till Fahd. Vi fortsätter att åka. Efter ca 30 sek ser jag hur polisen tar ut Fahd och lägger 
ned honom på marken. Jag ser hur man tar ut honom. Sen åker vi och vänder. Efter ca 30 sek 
ser jag hur man sitter på honom med knä mot nacken och huvud. Vi parkerar bilen och efter ca 
5-6 min kommer det fler polisbilar. I alla olika former. Vi står och pratar jag och Sukru och vi 
ser hur Fahds kläder är trasiga och han tillrufsad. Dom satte honom sen i polisbilen och satt 
där ca 1 timme. Vi fick inte prata med honom så vi höll oss borta. Vi var där i alla fall en 
timme. Men vet inte exakt. Vi var kvar till dom åkte i alla fall. Jag och Sukru åkte iväg själva. 

Uppläst och godkänt
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Hussen Abbas, Thaer
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt id
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Polisstopp

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Fernando Cisternas Valencia
Förhörsdatum

2022-05-30
Förhör påbörjat

10:29
Förhör avslutat

Förhörsplats

Rinkeby polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse
Kan du berätta med egna ord vad som hände kvällen ni blev stoppade?

Den dagen kom jag från spånga kyrka. Jag såg massa killar med kameror som stod och 
pratade. Jag promenerade och var påväg hem. Jag såg då Fahd bland dessa. Han frågade var 
jag skulle och jag sa att jag skulle hem. Han sa då att han kunde skjutsa mig. När vi kom till 
bensinstationen st1 såg jag en polis på motorcykel. Han började prata med Fahd och vi undrar 
varför vi stoppats. En annan polisman kommer och siktar sin ficklampa mot Fahds ansikte. 
Fahd tog upp sin mobil och började filma polisen. Sen tog polisen hand mobil och drog ut 
Fahds mobil och kasta på marken. Dom kolla min legitimation, kontrollera mig och sen sa 
dom gå hem. Polisen kollade igenom bilen. Jag gick när dom bad mig sticka hem. Polisen 
parkerade om bilen. 

Dom drog Fahd på marken från sin bil till polisbilen. När dom satte Fahd i polisbilen fick jag 
min legitimation.

Såg du något mer från när Fahd lämna sin bil till när han sattes i polisbilen?

Nej. Fahd var snäll. Men dom drog honom på marken och satte handbojor på honom. Men jag 
såg inget mer. Jag kan inte ljuga.

Inget annat du kommer ihåg?
Ingenting.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, BF-IGV 7 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Hussein, Fahd Ali
Personnummer

20020529-4499
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Delgiven information om att förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnas.

2020-11-14 Andreas Genberg
Tolk Språk

Underrättad om misstanke

Ja
Ytterligare information om anledning till förhör

RATTFYLLERI UNDER PÅVERKAN AV NARKOTIKA
FÖRGRIPELSE MOT TJÄNSTEMAN
HOT MOT TJÄNSTEMAN
VÅLDSAMT MOTSTÅND
NARKOTIKABROTT -  EGET BRUK
Enligt nedan

Underrättad om rätt till försvarare

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Andreas Genberg
Förhörsdatum

2020-11-14
Förhör påbörjat

23:12
Förhör avslutat

23:17
Förhörsplats

Solna polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AG

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Förhör hålls med Fahd Hussein.
Fahd informeras om sina rättigheter såsom misstänkt för brott enligt FUK 12 §.
Fahd tillfrågas om han önskar försvarare närvarande vid förhör.
Fahd önskar företrädas av Alain Soussi från Advokatbolaget Opus.

Fahd delges misstanke om följande brott:
RATTFYLLERI UNDER PÅVERKAN AV NARKOTIKA genom att Fahd 2020-11-14 kl 
21:00 ha framfört PB FAHD under påverkan av narkotika på Krällingegränd 15 i Spånga.

FÖRGRIPELSE MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 uppsåtligen gjort ett 
fysiskt utfall mot en polis i samband med ett polisingripande i syfte att förhindra eller 
försvåra ingripandet på Spånga Kyrkväg i höjd med Krällingegränd 15 i Spånga.

HOT MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 sagt "Jag kommer kunna ta reda på 
vem du är och din familj kommer sova gott" vilket har skapat allvarlig fruktan hos 
målsäganden på Spånga Kyrkväg i höjd med Krällingegränd 15 i Spånga.

VÅLDSAMT MOTSTÅND genom att Fahd 2020-11-14 ha satt sig fysiskt till motvärn i 
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samband med polisingripandet på Spånga Kyrkväg i höjd med Krällingegränd 15 i Spånga.

NARKOTIKABROTT GENOM EGET BRUK genom att Fahd på okänd plats inom Sveriges 
gränser och i närtid med 2020-11-14 ha brukat narkotika. 

Fahd vill inte uttala sig om misstankarna utan försvarare närvarande. 
Fahd FÖRNEKAR samtliga brottsmisstankar. 

Fahd informeras om förenklad delgivning i samband med förhör.
Förhöret avslutas.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Hörd person

Hussein, Fahd Ali
Personnummer

20020529-4499
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt körkort kort nr
418230868

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Delgiven information om att förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnas.

2021-03-11 Anna Malmberg
Tolk Språk

Underrättad om misstanke

Ja
Ytterligare information om anledning till förhör

FÖRGRIPELSE MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 uppsåtligen
gjort ett fysiskt utfall mot en polis i samband med ett polisingripande i syfte att
förhindra eller försvåra ingripandet på Spånga Kyrkväg i höjd med Krällingegränd 15
i Spånga.

HOT MOT TJÄNSTEMAN genom att Fahd 2020-11-14 sagt "Jag kommer kunna ta
reda på vem du är och din familj kommer sova gott", "alternativt inte sova gott",
vilket har skapat allvarlig fruktan hos målsäganden på Spånga Kyrkväg i höjd med
Krällingegränd 15 i Spånga.

VÅLDSAMT MOTSTÅND genom att Fahd 2020-11-14 ha satt sig fysiskt till
motvärn i samband med polisingripandet på Spånga Kyrkväg i höjd med
Krällingegränd 15 i Spånga.

Underrättad om rätt till försvarare

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas

Substitution Mireille Wildh
Försvarare/ombud närvarande

Ja

Förhörsledare

Anna Malmberg
Förhörsdatum

2021-03-11
Förhör påbörjat

11:05
Förhör avslutat

13:10
Förhörsplats

Rinkebyplan 2
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AM

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledaren ställer frågor och förtydliganden i  kursiv text.

 Misstänkt delges sina rättigheter enligt FUK 12§.
Rätten att inte medverka kring utredningen kring sin egen skuld.
Rätten till tolk.
Rätten till en försvarare, försvararen Mireille Wildh substituerar i förhöret istället för 
ordinarie försvarare Alain Soussi. 
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Den misstänkte informeras om att staten betalar kostnaden för en offentlig försvarare, men 
att den som döms för ett brott kan bli skyldig att betala tillbaka hela eller delar av kostnaden.

Misstänkt delges misstankarna enligt ovan.

 (FL) Förstått?
Ja.

 (FL) Inställning till misstankarna?
 Förnekar allt.

 (FL) Fri berättelse
Det var den 14 november, det var en musikvideo som skulle spelas in, jag jobbar i Tensta. Jag 
var där och stämningen förvärrades, polisen kom, de stenkastades och folk blev gripna. Jag 
och min vän kör ut och jag hör i polisradion att de skulle stoppa oss, jag blev stoppad av 4-5 
polisbilar, en MC-polis och de stoppade mig. Det kändes som att jag var i en action-film, jag 
tvärnitade annars skulle vi krocka. Jag har blivit stoppad av trafikpolisen innan och märkte att 
något var på gång, en polis kom fram och vi pratade lite. Det jag minns, jag har allt på video, 
han la en stark ficklampa på mina ögon, så jag täckte för det och sen slog han till telefonen 
och försökte dra ut mig. Det var svårt för han försökte dra ut mig från sätet, jag hade bältet på 
och jag försökte samarbeta och ta bort bältet, jag satt i en Range Rover 2020, och det var 
svårt för polisen att ta ut mig. Det som finns på video är att de slår mig, fäller mig på marken, 
helt lerigt, jag blir helt smutsig, jag får slag och det kändes som att armen skulle gå ur led, jag 
kunde inte träna på två veckor efter händelsen, fick ett knä mot halsen, tryck mot marken. Sen 
drar de in mig i en polisbil, sen var det en polis som jag känner igen med kurdisk bakgrund, 
de drar in mig och lägger mig mellan sätena, där man har fötterna lägger de mig, jag hade 
handfängsel och jag blir slagen där i bilen, med stängda dörrar. Jag börjar stamma, har aldrig 
upplevt något liknande. Jag försökte prata mig ur detta, min pappa ser situationen, min 
lillasyster och vänner. Jag försöker prata med polisen och jag kommer ihåg att jag sa till 
polisen med kurdiskt bakgrund och frågade om han kunde gå till sin familj med gott samvete, 
och säga att han har slagit en 18-åring ung man och sen sova med gott samvete. Han försökte 
vinkla det åt fel håll, vi är från samma ort i hemlandet och det var det jag sa till honom, den 
kurdiska kulturen. Han ströp mig och jag tappade andningen och jag svimmade i bilen.
Efter det så letade de efter mina saker, min bilnyckel var borta, vi fick vänta ungefär 20 
minuter tills de hittade bilnyckeln, sen körde de mig till polisstationen och jag fick ta kissprov 
för de ville se om jag var påverkad av narkotika, det minns jag från den kvällen.

 (FL) Du berättade att stämningen förvärrades, på vilket sätt?
Poliser kom med starka lampor, det var 50-tals ungdomar, polisen skrek och ungdomarna 
skrek tillbaka. Folk körde motorcyklar som blev stoppade. Jag har inte upplevt något 
liknande. Tårgas, skrik, poliser.

 (FL) Hur var det innan polisen kom dit?
Det var musikvideo, folk som rappade och folk som dansade.

 (FL) Vad var det för musikvideo som spelades in?
Rap. En kille från området skulle göra en Rap-video.

 (FL) Känner du till artistens namn?
Nej, de var maskerade.

 (FL) Känner du till varför de var maskerade?
Nej.
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 (FL) Vad var det för tid den här dagen?
En eftermiddag. Efter att jag slutade jobbet, efter kl. 15, jag åt lite och umgicks med vänner 
sen åkte jag dit.

 (FL) Varför tror du att polisen kom till platsen?
Ingen aning.

 (FL) Vad handlade videon om?
Jag vet inte.

 (FL) Du uppgav att polisen kom fram till dig när du satt bakom ratten, vad hände där?
Jag har allt på video. Vi får se om den är relevant, det är några videos från olika vinklar och 
olika situationer.
Jag tror inte att det kommer bli mer än ett förhör.

 (FL) Det är något som kan tala till din fördel om du lämnar in den?
Jag har 360 vinkel kamera från min bil så man ser hur de drog ut mig och allt. Sen från min 
telefon och folk som filmade utifrån.

 (FL) Har du samtliga filmer?
Den i bilen har jag inte tagit ut än.

 (FL) Plockar den upp ljud och bild?
Ja. 
 Under uppläst:  Vet inte, jag måste kolla upp exakt.

 (FL) Vilka är ni som åker från platsen?
Vi är ett par stycken. En bekant satt i samma bil som mig. I andra bilen satt två av mina 
vänner.
Min familj åkte ut från Krällingegränd, vi tajmade varandra.  Under uppläst : de åkte ifrån 
min farmor som bor på Krällingegränd.

 (FL) Om du uppger deras namn så kan de komma att kallas som vittnen?
Ali Nabil Aldahan, satt med mig i passagerarsätet, Adrian Bargouth, Sukru Kaya åkte i andra 
bilen. Vi åkte ut i två bilar och deras bil filmade också. De åkte ut i Sukrus bil, en SQ8 Audi, 
det är antingen hans, hans mammas eller pappas, en familjebil.

 (FL) När du blir stoppad, vad är det första du hör ifrån polisen?
Jag minns inte, det finns på video. Han frågade mig vart jag var, jag var vid en musikvideo, 
det blev en diskussion sen drog han ut mig från bilen.
 Farhad reagerar på att det blir återgett tokigt under uppläst-delen ,  försvararen anser att 
det behöver nämnas i förhöret.

 (FL) Vad var det för diskussion?
Jag försökte ifrågasätta varför de stoppade mig på det viset, jag brukar kunna köra åt sidan, 
inte bli stoppad på en enfilig väg, polisen körde emot mig och de kom ifrån sidan och jag har 
inte upplevt något liknande. Jag försökte fråga varför han stoppade mig på det sättet, sen 
varför han ringde efter flera patruller.

 (FL) Vad fick du för svar då?
Han ville inte svara.
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 (FL) Hur reagerade du då?
Ingen kommentar.

 (FL) Du uppgav att Ali åkte med dig, vart någonstans satt han i din bil?
Passagerarsätet där fram.

 (FL) Hur reagerade Ali vid detta tillfälle?
Ingen kommentar.
 Farhad frågar i förhöret om det finns bilder ifrån arresten, där man kan se att han är röd 
om halsen efter polisingripandet och även om det finns film ifrån polisernas kroppskameror.

 (FL) Hur tror du att poliserna uppfattade dig när du satt i bilen?
Inte mer än, jag vet inte, helt vanligt, ingen aning.

 (FL) Helt vanligt, vad menar du?
Normalt, jag har alltid betett normalt mig när jag har blivit stoppad.

 (FL) Hur agerade du?
Lydigt, så som när man borde bete sig när man blir stoppad.

 (FL) Hur är man när man är lydig?
Om man blir, ingen kommentar.

 (FL) Sa du eller gjorde något mot poliserna som de kunde uppfatta hotfullt eller uppfattas 
som motstånd vid detta tillfälle?
Nej.

 (FL) Bad de dig vid detta tillfälle att lämna bilen?
Nej. De försökte dra ut mig.

 (FL) Beskriv situationen som uppstår när du kommer ur bilen?
Våldsam ifrån polisen.
Jag blev slagen, dragen, allt möjligt, hårda grepp tog dem.

 (FL) Hur reagerade du då?
Jag blev hotad och stampad i ansiktet. Jag var i chocktillstånd, visste inte att polisen kunde 
bete sig sådär, jag blev rädd, och särskilt nu när jag ser en polisbil, just Västerortspolisen, 
efter det där beteendet. Jag själv har butiker och brukar alltid hjälpa till när de kommer till 
mina butiker, jag hjälper till.

 (FL) Gjorde du motstånd när du befann dig utanför bilen?
Nej.

 (FL) Vilka sekvenser ser man på videon?
Allt från att man drar ut mig från bilen, till att man lägger in mig i polisbilen.

 (FL) Det finns en målsägare som i sitt förhör uppgivit att du inte lyssnade på 
uppmaningarna att gå ur bilen och agerade aggressivt, hur ställer du dig till det?
Om jag inte hade velat gå ur bilen så skulle de aldrig få ur mig. Jag sitter i en 2020 bil och det 
är hög säkerhet i dörrarna, om jag inte hade velat komma ut så hade de inte kunnat ta ut mig, 
om jag hade spänt mig så hade bältet spänt sig och jag skulle sitta kvar. Jag valde att ta bort 
säkerhetsbältet och gick ut. 

 (FL) Bad poliserna dig att lämna bilen?
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Men det finns redan på video att man inte hör att poliserna ber mig lämna bilen. Dörrarna är 
elektroniska och kan inte öppnas utifrån.

 (FL) I samma förhör så uppger målsägaren att när du låg på marken fortsatta du göra 
fysiskt motstånd. Han spände sig med kroppen. Han hade armarna mot kroppen och polisen 
uppmanade dig att du skulle ta ut sina armar för att man skulle kunna belägga dig med 
handfängsel men du gjorde inte det, hur ställer du dig till det?
Helt ärligt, man ser hur våldsam poliserna var, jag kan garantera att om jag inte ville ge mina 
händer så skulle han inte kunna ta dem, jag har tränat boxning, jag är fysisk stark. 
 Under uppläst: Jag har boxats för svenska landslaget och är väldigt stark. Han skulle inte 
kunna få ut mig från bilen. Jag var villig att medarbeta.

 (FL) Hur beter du dig från att du ligger på marken och sen mot polisbilen?
Jag var sönderslagen och utsliten, de tar upp mina händer mot luften, mina armar är nära min 
axel, de lyfter upp mina armar bakom mig och jag fälls framåt.

 (FL) Hur många poliser finns i din direkta närhet där?
Minst 6 poliser. Det var fyra polisbilar, en motorcykel, sen kallade de på flera poliser.

 (FL) Vad gjorde din bekanta Ali och dina två vänner vid denna situation?
De filmade. Jag tror att Ali klev ur bilen för att polisen parkerade min bil där.

 (FL) Vad hände när han hade klivit ur bilen?
Jag tänkte inte på honom i den situationen.

 (FL) Varför tror du att de la dig på sidan i bilen av säkerhetsskäl, varför tror du det?
Jag var varken våldsam, hotfull och jag bad de flera gånger om de kunde sätta mig upp, men 
de använde bara våld.

 (FL) Hur många poliser behövdes för att få in dig i polisbilen?
Det finns på video, jag har inte det i huvudet.

 (FL) Var det fler än en polis?
Jag minns inte.

 (FL) Sa du något annat i bilen förutom att du bad om att få sitta upp?
Ingen kommentar.

 (FL) Sa poliserna något till dig i bilen?
Nej, inte mer än, inte så mycket, jag vill inte ens säga, ingen kommentar. 
 Under uppläst: Ändra till ingen kommentar.

 (FL) Det låter som att poliserna inte var helt tysta i alla fall?
Ingen kommentar.

 (FL) De sa att du frågade efter polisens namn och bad honom att visa sin bricka, varför 
gjorde du det?
Ingen kommentar.

 (FL) Fick du något svar på den frågan när du ställde den i bilen?
Ingen kommentar.

 (FL) Du fick som svar att du inte behövde veta det där och då, hur regerade du på det svaret?
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Ingen kommentar.

 (FL) Var du nöjd med det svaret?
Ingen kommentar.

 (FL) Du ska ha sagt, "Det är lugnt, jag kommer att ta reda på vad du heter genom mina 
kontakter och att din familj ska sova gott" alternativt "inte sova gott".
Jag har redan kommenterat det där, jag visste redan vem polisen var sedan innan.

 (FL) Hur kommer det sig då att du ställde frågan?
Ingen kommentar.

 (FL) Den polisen uppfattade det som hotfullt, den situationen, kommentar?
Ingen kommentar.

 (FL) Har du förståelse för att den polisen uppfattade det som hotfullt?
Nej.

 (FL) Hur ville du att den polisen skulle uppfatta det?
Ingen kommentar.

 (FL) Hur lång tid tog hela detta förloppet, från att du stoppas i bilen till dess att du blir 
tagen från platsen till polisstationen?
20-30 minuter.

 (FL) Hur länge innan dess är du på den här plasten?
Ingen kommentar.

 (FL) Kommer du till platsen i din bil?
Ja.

 (FL) Vad gör du när du kommer till platsen?
Jag står några 100 meter ifrån och ser när de spelar in musikvideon.

 (FL) Vad ser du då?
Folk som rappar och dansar och allt möjligt.

 (FL) Hur långt ifrån din bil är du?
10 meter ungefär.

 (FL) Vad känner du till om den kurdiska polisen?
Att han är en kurdisk polis från västerort.

 (FL) Har du träffat honom vid något annat tillfälle förutom vid detta tillfälle?
Ja.

 (FL) När?
Jag vet inte exakt.

 (FL) I vilket sammanhang var det?
När han var vid Tensta centrum vid mitt jobb. Hans kollega Emilio stoppande mig två dagar 
efter den 14 november, runt den 16 november.

 (FL) Varför stoppades du då?
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Han påstod att jag hade kört över en heldragen linje, bytt fil utan att blinka och använt 
telefonen, fast jag inte hade gjort något av de sakerna.

 (FL) Hur fortsatte den situationen?
Jag tog det till rättegång.

 (FL) När har du träffat honom tidigare?
Han har kommit till mitt jobb, dragit ut folk ur mina butiker, jag har sett honom mycket i 
Tensta.

 (FL) Vad tycker du om att han har tagit ut folk ur dina butiker?
Helt fel, för min kundkrets, andra poliser har bett om kameror i min butik. Han den kurdiska 
har dragit ut folk ur min ATG-butik, det har även hänt i min frisörsalong, så jag vet exakt 
vem den polisen är.
Jag har samarbetat med polisen, gett videos till dem och hjälpt dem t.ex. när det sker 
bedrägerier och folk snor andras kort och kommer och köper saker och de vill se 
övervakningskameror.

 (FL) Inställning till strafföreläggande?
Godtar ej.

 (FL) Inställning till enskilt anspråk? 10000kr och 5000kr för kränkning
Godtar ej.

 Informerad om förenklad delgivning

 Dagsbotsuppgifter
Inkomst – vet ej
Förmögenhet - lägenhet
Bidrag - 0kr
Civilstånd ogift
Skulder till staten - 0kr
Barn 0st

 Uppläst med nedan tillägg

 Farhad uppger att mycket av det han har sagt har ändrats och vinklats och är inte nöjd med 
förhörsledarens återgivning av förhöret. Farhad uppger att han inte är nöjd med förhöret. 
Han säger att förhöret är uppläst men inte godkänt.

 Försvararen uppger att förhöret har vinklats och behövts förklarats, inte att Farhad har 
ändrat sig efter förhöret.
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Ersättningsanspråk Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Person som yrkar ersättning Personnummer/Orgnr Roll

Younes Bahram, Alan Målsägande
Övertagare av anspråk

Brott som föranlett yrkandet Datum
Hot mot tjänsteman, Fullbordat 2021-02-23
Övriga Personnummer/Orgnr Roll

Younes Bahram, Alan Uppgiftslämnare
Talan önskas förd av åklagare

Ja
Ersättningsyrkande i kronor

10.000
Preciserat yrkande

Kränkning.
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Ersättningsanspråk Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Person som yrkar ersättning Personnummer/Orgnr Roll

Fredriksson, Sebastian Målsägande
Övertagare av anspråk

Brott som föranlett yrkandet Datum
Förgripelse mot tjänsteman, Fullbordat 2021-02-24
Övriga Personnummer/Orgnr Roll

Fredriksson, Sebastian Uppgiftslämnare
Talan önskas förd av åklagare

Ja
Ersättningsyrkande i kronor

5000
Preciserat yrkande

Yrkar 5000 kr för kränkning.
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Artillerigatan 12, 587 58  LINKÖPING
Telefon vx: 010-483 41 00 · Fax: 010-483 41 99
E-post: rkali@rmv.se · www.rmv.se

RAPPORT
2020-11-19

Dnr K2020-T16965
Ert nr 5000-K1401507-20

RAPPORT
utfärdad av ackrediterat laboratorium
REPORT issued by an Accredited Laboratory

Polisen region Stockholm

Utredningsjour PO Sthlm Nord
106 75 STOCKHOLM

Rättskemisk undersökning - Slutsvar

Ärendeuppgifter
Personnummer Namn Kod eller referensnummer

20020529-4499 Hussein, Fahd Ali Ej angivet

Material Ankomstdatum Provtagningsdatum Provtagningstid ProvID

Inkommet provmaterial

Blod 2020-11-17 2020-11-14 22:12 AQH468A
Blod 2020-11-17 2020-11-14 22:12 AQH468B
Blod 2020-11-17 2020-11-14 22:12 AQH468C
Urin 2020-11-17 2020-11-14 22:44 BVV899D
Urin 2020-11-17 2020-11-14 22:44 BVV899E

Resultat ProvID

Analysresultat
Substans Material Metod

I10ACannabis Blod AQH468BEj påvisat
I10AAmfetaminer Blod AQH468BEj påvisat
I10ABensodiazepiner Blod AQH468BEj påvisat
I10ABuprenorfin Blod AQH468BEj påvisat
I10AKokainmetaboliter Blod AQH468BEj påvisat
I10AOpiater Blod AQH468BEj påvisat
I10ATramadol Blod AQH468BEj påvisat
I2AAmfetaminer Urin BVV899DEj påvisat
I2AOpiater Urin BVV899DEj påvisat
I2ATramadol Urin BVV899DEj påvisat
I8aACannabis Urin BVV899DEj påvisat
I8ABensodiazepiner Urin BVV899DEj påvisat
I8AKokainmetaboliter Urin BVV899DEj påvisat
I8ABuprenorfin Urin BVV899DEj påvisat

A Substanser som ingår i ackreditering.

(2)1Denna rapport bör endast återges i sin helhet.
ÌK2020T169652Î

Detta är en diarieförd originalhandling skickad av kyvl1 den 19 nov 2020 kl 14:02:58
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Artillerigatan 12, 587 58  LINKÖPING
Telefon vx: 010-483 41 00 · Fax: 010-483 41 99
E-post: rkali@rmv.se · www.rmv.se

RAPPORT
2020-11-19

Dnr K2020-T16965
Ert nr 5000-K1401507-20

Resultat ProvID

Analysresultat
Substans Material Metod

S6AKreatinin Urin BVV899D1,06 mg/ml
A Substanser som ingår i ackreditering.
Kreatinin är en kroppsegen substans som utsöndras i urinen. Kreatininkoncentrationer under 0,25 mg/ml kan tyda
på en utspädning av prov eller tillfälligt ökad urinproduktion.

Substanser som ingår i ackrediteringen markeras med ett A vid metodkoden. För information om våra metoder
hänvisar vi till analyslistan på vår hemsida www.rmv.se och för information om läkemedel i Sverige se,
www.FASS.se.

Denna rapport är elektroniskt överförd och godkänd 2020-11-19 14:02.

(2)2Denna rapport bör endast återges i sin helhet.
Detta är en diarieförd originalhandling skickad av kyvl1 den 19 nov 2020 kl 14:02:58
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Diarienr

5000-K1401507-20
Skäligen misstänkt person

Hussein, Fahd Ali
Identifierad

Ja
Kontrollsätt

Pass (svenskt)

Personnr

20020529-4499
Kommentar

Passbild i RES

Misstankeuppgift

Rubricering

Förgripelse mot tjänsteman
Händelse inträffad
2020-11-14 20:55 - 2020-11-14 21:05

Brottskod(Misstanke)
1705

Brottsplatsadress

Spånga Kyrkväg
Områdeskod

23B0300802240130
Brottsmisstankenr

POD50-BM2020-1054026763-5E
Diarienr

5000-K1401507-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

1705
Brottsbeskrivning

Förgripelse mot tjänsteman
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2020-11-14
Beslutsfattare misstankebeslut

Bjuhr, Camilla

Misstankeuppgift

Rubricering

Våldsamt motstånd
Händelse inträffad
2020-11-14 20:55 - 2020-11-14 21:05

Brottskod(Misstanke)
1706

Brottsplatsadress

Spånga Kyrkväg
Områdeskod

23B0300802240130
Brottsmisstankenr

POD50-BM2020-1054026786-5M
Diarienr

5000-K1401507-20
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

1706
Brottsbeskrivning

Våldsamt motstånd
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2020-11-14
Beslutsfattare misstankebeslut

Bjuhr, Camilla
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2022-08-12
Namn

Hussein, Fahd Ali
Personnummer

20020529-4499
Tilltalsnamn Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Bagdad
Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

0702126662: Mobiltelefon
Adress

Stenbygränd 13 LGH 1302
163 70  Spånga

Folkbokföringsort

Spånga
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2022-08-04
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Hussein, Anwar Abdulkader (Vårdnadshavare tillika mamma)

Ali, Ali Hussein (pappa)
Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

330000
Försörjningsplikt

Förmögenhet

0

Bidrag

0
Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

0

Kontroll utförd
Taxerad inkomst

336000
Taxeringsår

2021
Taxeringskontroll utförd av

Pa Parknäs
Datum

2022-08-02
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Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Region Stockholm, Utredning 3 LPO Järva
Ärende

Diarienr

5000-K1401507-20
Handläggare

Valencia, Fernando Cisternas
Gärning

Hot mot tjänsteman

Berörd person

Personnr

20020529-4499
Efternamn

Hussein
Förnamn

Fahd Ali
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

2022-08-12
Underrättelse slutförd

2022-08-12
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

2021-03-11
Underrättelsesätt

Vanlig delgivning
Notering

Överlämnad till försvarare

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Alain Soussi
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

2022-08-08
Underrättelse slutförd

2022-08-08
Underrättelsesätt

vanlig delgivning
Notering

Handlingen överlämnas till försvararen personligen

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran


